
 

 

 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN GEMEENTERAAD CONFORM  ART. 7.1 REGLEMENT VAN ORDE 

 

 

Naam gemeenteraadsfractie LADA  

Datum 16-06-2015 

Volgnummer  

  

Onderwerp Vuurtoren Den Oever 

 

 

 

Geachte leden van het college, 

 

Het plan om het vuurtorentje in Den Oever te verplaatsen houdt de gemoederen in het dorp bezig. In 
het plan komt het op een plek te staan waar de toren niet vanaf de weg te zien is. Veel inwoners 
vinden dat de toren op de huidige locatie moet blijven staan. Dit blijkt ook uit een poll op 
Wieringernieuws, waar 75% zich uitspreekt voor de huidige locatie.   

 

1. Waarom kan de vuurtoren niet op de huidige locatie blijven staan? 

2. Het is een Rijksmonument. Wie betaalt de verhuiskosten en het onderhoud? 
 
Het plan om de bomen langs de Zuiderhaven te kappen is door de bewoners niet gewenst. Zij zijn 
bang voor geluidsoverlast door het verkeer wanneer de bomen zijn verwijderd. Ook komen lelijke 
bedrijfsgebouwen in het zicht wat niet uitnodigend werkt om Den Oever te bezoeken. 
 

1. Is er met de bewoners gesproken? 
2. Zo ja, wat is de uitkomst van dat gesprek. Zo nee, waarom niet? 
3. Wat is het doel van het kappen van de bomen? 

 

 

 

 

Namens de LADA-fractie 
 
Henk-Jan Wittink 

 


